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Abstract (en)
[origin: US4887963A] A gas burner is provided of the type distributing, through multiple nozzles (12), the flames (13) generated by the combustion
of a pressurized fuel gas in air, comprising an air-fox (1) one wall (3) of which is perforated with a large number of closely spaced orifices (5), a gas
feed-tank (7) connected to a pressurized fuel gas source and a plurality of hollow needles (11) each connecting the inside of the feed-tank (7) to the
central zone of the inlet of an orifice (5) in the perforated wall (3) so as to define with this orifice one of the flame production sites (12). The air-box
is connected to a pressurized air source, the orifices are cylindrical and a mechanical obstacle (16) is provided in the centre of the outlet of each
orifice, for deflecting the gas jet leaving the needle and mixing it with the air stream which surrounds it.

Abstract (fr)
Un brûleur à gaz du type distribuant à travers des ajutages multiples (12) les flammes (13) engendrées par la combustion d'un gaz combustible
sous pression dans l'air comprend une boîte à air (1) dont une paroi (3) est perforée par un grand nombre d'orifices (5) rapprochés, une nourrice à
gaz (7) connectée à une source de gaz combustible sous pression et une pluralité d'aiguilles creuses (11) reliant chacune l'intérieur de la nourrice
(7) à la zone centrale de l'entrée d'un orifice (5) de la paroi perforée (3) de façon à définir avec cet orifice l'un des sites (12) de production de
flamme. La boîte à air est reliée à une source d'air sous pression, les orifices sont cylindriques et un obstacle mécanique (16) est prévu au centre de
la sortie de chaque orifice pour dévier le jet de gaz sortant de l'aiguille et le mélanger au courant d'air qui l'entoure.
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